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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam się do Pana ponownie w sprawie oferty dla firm na zakup biletów
okresowych komunikacji miejskiej dla pracowników. W odpowiedzi na poprzednią
interpelację uzyskałem informację, że w Krakowie jest już taka oferta i podpisano w jej
ramach 9 umów z pracodawcami. Oferta ta jest jednak dość mocno „ukryta” na stronie
www.kmkrakow.pl. Przedsiębiorcy zainteresowani tym tematem zapewne po kontakcie
z UMK uzyskają odpowiednie informacje, jednak taka oferta nie dotrze do pozostałych firm.

Zwracam się do Pana z prośbą o przeanalizowanie możliwości przygotowania
kampanii promocyjnej (łącznie z przygotowaniem dedykowanej podstrony, grafiki,
informacjami medialnymi) skierowanej do krakowskich przedsiębiorców, aby zachęcić ich do
zakupu biletów okresowych w ramach benefitów pracowniczych.

Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.

Z poważaniem
Łukasz Sęk


